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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    

 
 

Rada města 
 

- Projednala kroky města ve věci přípravy opravy mostu přes řeku Jizeru na Blansku.  

Z posudku projektanta (firma MOSTY HOFMAN - Jan Hofman Autorizované inženýrství pro 

mostní stavby) vyplývá, že stávající most je stále ještě v renovovatelném stavu, renovace si 

vyžádá přibližně třetinové náklady oproti výstavbě mostu nového. 

* Usnesení: Rada pověřuje starostu města projekčně a dokladově připravit rekonstrukci 

stávajícího mostu na Blansku a usilovat o získání dotační podpory na realizaci tohoto projektu. 

 - Vzala na vědomí informaci místostarosty města o průběhu reklamačního řízení s MANUS 

Prostějov s.r.o.. Město poměrně rozsáhle reklamuje provedení venkovní zdviže instalované na 

rekonstruovanou a zateplenou budovu zdravotního střediska. Firma reklamaci v celém 

rozsahu uznala, její vyřízení bude provedeno bezodkladně s ohledem na vhodné klimatické 

podmínky. 

- Projednala nabídku vydavatelství měsíčníku HORY (opakovaná nabídka) ke smluvní 

spolupráci, když v tomto rámci vydavatel poskytuje municipalitám zvýhodněné balíčky 

„Předplatné Města/Obce“ + čerpání inzerce. 

* Usnesení: Rada na svém předchozím usnesení nic nemění, o takto těsnou a závaznou formu 

spolupráce (písemná dohoda) nemá zájem. 

- Projednala dopis nestátní neziskové organizace „Centrum pro zdravotně postižené 

Libereckého kraje o.p.s. o finanční příspěvek z rozpočtu města na rok 2014 ve výši minimálně 

5000 Kč. Rada konstatovala, že město o své zdravotně postižené občany pečuje a podporuje je. 

Provozuje dům zvláštního určení (s pečovatelskou službou), do města přivedlo Terénní 

pečovatelskou službu, kterou též finančně podporuje, pořizuje a vlastní kompenzační a 

rehabilitační pomůcky, které svým potřebným občanům zdarma zapůjčuje, potřebným 

občanům poskytuje své dopravní kapacity. 

* Usnesení: Rada se shodla na tom, že příspěvek na činnost z rozpočtu města žadateli 

neposkytne. 

- Projednala žádost společnosti STROMBUCH s.r.o. Jilemnice o povolení využít cestu v majetku 

města p.č. 1811 a 1754 v k.ú. Bratrouchov k vytahání dřevní hmoty z lesního pozemku pana 

Jana Krofta p.č. 1221. 

* Usnesení: Rada s využitím pozemků ve vlastnictví města k popsanému účelu souhlasí, souhlas 

podmiňuje úklidem a uvedením pozemků po dokončení těžby do pořádku. Součástí jejich 

předání bude obhlídka na místě. 

- Vzala na vědomí dopis ředitelky odloučeného pracoviště Úřadu pro zastupování státu ve 

věcech majetkových v Semilech paní JUDr. Danuše Hůlkové týkající se nabytí účinnosti 

zákona č. 256/2013 Sb., katastrální zákon. 

- Projednala postup při administraci žádosti o dotaci – výzva Ministerstva obrany ČR - na 

obnovu válečných hrobů. Ministerstvem je požadováno, aby souhlas s obnovou hrobů vyslovilo 

zastupitelstvo města. Rada uvažuje o obnově pomníků padlým ve světových válkách 

nacházejících se v Jablonci nad Jizerou-Pilišťatech, v Buřanech, v Dolní Dušnici a v Horní 

Dušnici. Věc bude zastupitelstvem projednána na nejbližším veřejném zasedání zastupitelstva 

města. 

- Vzala na vědomí korespondenci starosty s firmou České radiokomunikace a.s. ve věci 

televizního převaděče na Kamenci, a korespondenci s vlastníky parcel na Tříčsku ve věci  

přípravy nové zástavby dle platného územního plánu města. 

- Vzala na vědomí dopis starosty města adresovaný panu Miloši Kazdovi, jako přímou reakci na 

jím podanou petici nespokojených občanů s průběhem renovace věžních hodin na kostele sv. 

Prokopa. 

- Vzala na vědomí dopis starosty města adresovaný panu ak.sochaři Petru Skálovi, realizátorovi 

renovace věžních hodin na kostele sv. Prokopa, poukazující na špatnou čitelnost nových 

ciferníků a na nespokojenost vedení města i mnoha občanů města s tímto stavem. 
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- Vzala na vědomí odpověď pana ak.sochaře Petra Skály, realizátora renovace věžních hodin na 

kostele sv. Prokopa, na dopis starosty města týkající se špatné čitelnosti nově nainstalovaných 

ciferníků a týkající se petice nespokojených občanů města. Pan Skála vysvětluje snahu o 

návaznost na historickou (původní) podobu ciferníků a předkládá návrhy opatření k zlepšení 

jejich čitelnosti.  

- Vzala na vědomí průběžnou informaci starosty města o nových událostech z období 16.12.2013 

– 13.1.2014 ve věci obhajoby, prosazení a přípravy výstavby nové městské ČOV s optimální 

technologií a kapacitou. 

- Projednala možnost získání dotace ve výši 90% investičních nákladů od Státního fondu 

Ministerstva životního prostředí ČR na environmentální úpravu zahrady Mateřské školy 

v Jablonci nad Jizerou. Tímto může vzniknout dětské hřiště – zahrada coby učební pomůcka, 

která bude díky svým prvkům vhodnou formou seznamovat děti s přírodou – flórou i faunou. 

O projekt projevilo zájem vedení místní ZŠ, MŠ a ZUŠ. 

* Usnesení: Rada souhlasí se zpracováním a podáním žádosti o dotaci na popsaný projekt, do 

rozpočtu města navrhne zakomponovat podíl pořizovatele (10% IN – cca 150 tis. Kč). 

- Vzala na vědomí dílčí doplnění žádosti Katolické obce v Jablonci nad Jizerou (cenová nabídka 

firmy Kamenictví – Jiří Kynčl, Dolní Štěpanice) o příspěvek města na náklady spojené se znovu 

usazením sochy sv. Jana Nepomuckého u kostela sv. Prokopa (socha byla před několika lety 

odcizena, následně policií vypátrána v Rakousku a navrácena zpět) viz. usnesení rady č.j. 13/9/2013 

z 9.9.2013. 

- Projednala upozornění úseku správy majetku města na rostoucí počet i výši pohledávek města 

ve vztahu s nájemci bytových a nebytových prostor, s plátci místních poplatků, s plátci 

vodného a stočného. 

* Usnesení: Rada ukládá všem správcům účetních agend města k příštímu zasedání rady 

(3.2.2014) zpracovat ucelený souhrnný přehled všech evidovaných pohledávek a předložit jej 

radě k projednání a k rozhodnutí o dalším postupu vůči dlužníkům. 

- Vzala na vědomí nabídku firmy ESA pana Zbyňka Štefky za Zlína na digitalizaci kina. Jedná 

se o systém E-cinema, kde filmy jsou půjčovány na nosičích DVD a zejména BD (Blu-ray). Dle 

kvality a vybavení se cena těchto systémů pohybuje v rozsahu 150 - 500 tis. Kč.  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  

 


